
Zápis

z 22. společné jednání Komise rozvoje města
konaného dne 20.10.2021 ve Žďáře n. S.

Garant komise: Ing. Martin Mrkos, ACCA, starosta města
Předseda komise: Mgr. Zdeněk Navrátil
Tajemník komise: Ing. Jan Prokop
Přítomni: Bc. Roman Souček, Mgr. Zdeněk Navrátil, Ing. Rudolf Voráček,

MUDr. Jan Mokříš, Ing. Miloslav Sláma, Ing. Jan Novák,
Omluveni: Jaroslav Miklík, Mgr. Jaromír Brychta, Bc. Lucie Zemanová,
Nepřítomni:
Hosté: Mgr. Adam Joura, Ing. Richard Latislav, Ing. Luboš Koubek, doc. Ing.

Pavel Drdla, Ph.D., JUDr. Stanislava Prokopová, Ing. Martin Jun

Legenda: červeně jsou informace pro RM, fialově jsou úkoly v rámci komise

1. Program jednání

Hlasování o programu jednání 20.10.2021.
Pro: 6 Proti: 0            Zdrželi se hlasování:  0
Po projednání byl program schválen.

2. Účast hostů

Hlasování o účasti hostů na jednání komise 20.10.2021: Mgr. Adam Joura, Ing.
Richard Latislav, Ing. Luboš Koubek, doc. Ing. Pavel Drdla, Ph.D., JUDr.
Stanislava Prokopová, Ing. Martin Jun

Pro: 6  Proti: 0            Zdrželi se hlasování:  0
Účast hostů byla schválena

Jednání probíhalo v online podobě i za osobní účasti.

3. Projekt obchodního domu Billa – Kinský
● Seznámení se se záměrem Billa-Kinský - starosta města. Viz příloha č. 1



● Vyjádřený souhlas ze strany projektanta i pana starosty s nutností posunout
stávající autobus. zastávku blíže k SSZ přechodu pro chodce. Bude nutné
zabrat část zeleně - pozemek města.

● Schválení záměru vybudování Billy je podmíněno dořešením - dohodnutím
etapy č. 2. Etapa č. 2 musí řešit posunutí autobusové zastávky (příp. obou),
dále vybudování odbočovacího pruhu dle návrhu v příloze č. 2. Tato situace
musí být zapracována do dohody mezi investorem a městem. V dohodě nutné
řešit finanční a nefinanční podíl obou stran.

● Doc. Drdla upozornil na schody v západním rohu parkoviště, pokud bude
zastávka poblíž, bude nutné řešit bezbariérovost přístupu.

● Ing. Sláma upozornil na blízkost nově vznikajícího a rozrůstajícího se sídliště
Klafar. Město a investor by měli připravit řešení přístupu ze strany cyklostezky
- pěší a cyklopřístup (vzdálenost cca 600 m).

4. Projekty SRI
● Host: Mgr. Adam Joura
● Prezentace průběhu realizací města viz příloha č. 3

Další jednání komise rozvoje města proběhne ve středu 10.11.2021 v 16:30 v
zasedací místnosti rady města a online (dle potřeby), 2. patro budovy MěÚ -
Žižkova 227/1 ve Žďáře nad Sázavou.

Návrhy na téma příštího jednání: Potenciál
Návrhy příštích jednání: Energetika, Prioritní osy dotačních programů, Projektové
dokumentace, Generel dopravy dle jednotlivých priorit, Pomoc města/škol
Start-upům


